
   
Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete

2012.  március 26-án  tartott  ülésének jegyzőkönyve

Az ülésen hozott rendelet száma Tárgya

Az ülésen hozott határozat száma Tárgya
23/2012. (III. 26.) Polgármesteri jelentés tudomásul vétele
24/2012. (III. 26.) Családsegítő Központ 2011. évi beszámolójának tudomásul 

vétele
25/2012. (III. 26.) Helyi polgárőrség beszámolójának tudomásul vétele
26/2012. (III. 26.) ÁMK Általános Iskola bérleti díjainak meghatározása
27/2012. (III. 26.) Maczó Attila r. önk-i ingatlan bérbe adása
28/2012. (III. 26.) Nyíradony-V.pércs Önkéntes Tűzoltóegy. támogatásának 

megtárgyalása
29/2012. (III. 26.) Szennyvízcsatorna pályázathoz nem elszám. ktg-ek 

önerejének biztosításához hitelígérvény beszerzése
30/2012. (III. 26.) Nyírábrány Orvosi ügyelet beszámolójának tudomásul 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete
2012.  március 26-án  tartott üléséről 

Jelen vannak: Kövér Mihály Csaba polgármester
Antal  Gábor,  Debreceni  Zsolt,  Gajdos  István,   Kövér  Attila,  Madarászné 
Mindig Erzsébet, Szakály Zsolt képviselők 

Balázs László jegyző
Vinczéné Gál Anikó Családsegítő Szolgálat vezetője
Zoltainé Egri Erika Családsegítő Központ munkatársa
Gyarmati Lajosné Nyírmártonfalva Polgárőr Egyesület vezetője

Igazoltan távol: ----------

Lakosság részéről: ----

Kövér  Mihály  Csaba  polgármester  köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  az  ülés 
határozatképes,  azt  megnyitja.  Javaslatot  tesz  a  meghívón  szereplő  napirendi  pont 
megtárgyalására, valamint zárt ülés tartására rendkívüli  gyermekvédelmi támogatás ügyében.

A napirendhez más javaslat nem volt, a képviselő-testület a napirendi pontot 
egyhangúlag elfogadta.

N A P I R E N D :

1.Polgármesteri jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, valamint a képviselő-
testületet érintő fontosabb kérdésekről, eseményekről
Előadó: Kövér Mihály Csaba polgármester

2. Beszámoló a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat helyi feladatainak ellátásáról
Előadó: Családsegítő Központ vezetője

3. Nyírmártonfalva Polgárőr Egyesület tájékoztatója a 2011. évben végzett munkáról
Előadó: Polgárőrség Vezetője

4. Különfélék

A) ÁMK Általános Iskola helyiségeire vonatkozó bérleti díjak meghatározása
Előadó: Balázs  László jegyző

B)   Maczó Attila részére önkormányzati tulajdonú lakás bérbe adása
Előadó: Balázs László jegyző

C) Vámospércs-Nyíradony Önkéntes Tűzoltó Egyesület támogatása
(szóbeli előterjesztés)
Előadó: Kövér Mihály Csaba polgármester
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D) KEOP  szennyvízpályázat  nem  elszámolható  költségek  önerejéhez  hitelígérvény 
beszerzése
Előadó: Kövér Mihály Csaba polgármester

E) Nyírábrány Orvosi Ügyelet 2011. évi beszámolója
Előadó: Kövér Mihály Csaba polgármester

1. NAPIREND
(A polgármesteri jelentés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.)

Kövér Mihály Csaba polgármester: Szóbeli kiegészítésem van. Az MVH a könyvtár beruházás 
helyszíni  szemléjét  megtartotta.  Tegnapi  napon  megérkezett  az  MVH  határozata  is, 
jóváhagyták  az  elszámolást.  Az  ÁFÁ-ra  felvett  hitel  marad  tehát  csak  így  az 
önkormányzatnak. Van-e kérdés?

Debreceni  Zsolt  képviselő:   Mi  hangzott  el  a  Nyíradonyban  tartott  térségi  ivóvíz-
szolgáltatásról szóló megbeszélésen?

Kövér Mihály Csaba polgármester: Május 31-ig dönteni kell az ivóvíz-szolgáltatás  sorsáról. 
A víziközmű törvény elkészült,  de a végrehajtási rendelet még nem.  Ez így elég érdekes. 
Erőteljes  lobbi  indult  több  irányból  is,   nem  vagyok  benne  biztos,  hogy  a  HB-i 
Önkormányzatok  Vízmű  Zrt.  fennmarad.  Egy-két  bennlévő  település  saját  vízművet  akar 
létrehozni. Nem sok mindent lehet tudni. Van olyan település, amelyik konzorciumi formát 
szeretne. Nem tudni, a végrehajtási rendelet megengedi-e majd ezt a lehetőséget. Egy nagy 
település   esetén  lehet  az  ivóvíz-szolgáltatásban  nyereséget  generálni,  de  kisebb település 
esetén nem biztos. Vámospérccsel  közösen csináljuk a szennyvizet. Nem tudom, hogyan fog 
alakulni az ivóvíz-szolgáltatás mikéntje. Végső esetben belép a Tiszamenti Vízszolgáltató Zrt. 
A HB-i Önkormányzatok Vízmű Zrt. közgyűlése április 4-én lesz. Teljes bizonytalanság van. 
Amennyiben a települések nagy többsége kiszáll, akkor a mi Vízmű Zrt-nk meg fog szűnni. 
Balmazújváros jelzálogjogot akar bevezettetni a központi ingatlanra. Nekünk csak  1,37%-os 
részvénycsomagunk  van,  sajnos  nincs  sok  beleszólásunk  az  ügyekbe.  A   törvény szerint 
minden önkormányzat visszakapja a víziközmű vagyonát, de nem tudjuk, mikor. A térségi 
összefogás működni  fog. Igazán nincs  sok  alternatíva. Amennyiben nekünk másfelé kell 
mennünk,  akkor  Vámospércsnek  is,   mivel  együtt  pályázzuk  a  szennyvíz  beruházást. 
Tájékoztatom a testületet, ha lesz érdemi információ. Elfogadja-e kérdező a választ?

Kérdező a válaszadást elfogadja.

Kövér Mihály Csaba polgármester: Hozzászólás?

Debreceni  Zsolt  képviselő:  Az  elmúlt  három  évben  az  új   vezérigazgató  kézbe  vette  az 
irányítást, azóta nem volt vízdíj  emelés. A Zrt. gazdaságos lett, költséghatékonyan működik. 
Ezt a jól működő rendszert fogják most szétverni. ennek az áldozatai leszünk. Mennyibe fog 
ez kerülni nekünk?

Kövér Mihály Csaba polgármester: A  Tiszamenti Vízmű Zrt. részéről van egy ajánlat, az egy 
működő állami cég.
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Debreceni Zsolt képviselő: A lobbi nem ebbe az irányba megy.  Mindenki vizet akar. Bármit 
fogunk dönteni, biztos, hogy felelősen fogunk dönteni, de lehet, hogy a lakosság ezt meg fogja 
bánni.

Kövér Mihály Csaba polgármester: Szavaztatom a polgármesteri jelentést  tudomásul vételét.

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozza:

23/2012. (III. 26.) kt. ÖNKORMÁNYZATI
HATÁROZAT

Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete:

a polgármesteri jelentést az elhangzott kiegészítésekkel, kérdésekkel, a 
kérdésekre adott válaszokkal együtt tudomásul veszi.

Felelős: --
Határidő: --

2. NAPIREND
(A beszámoló a jegyzőkönyvhöz  írásban mellékelve.)

Kövér Mihály Csaba polgármester:  Van-e kiegészítés az előterjesztő részéről?

Vinczéné Gál  Anikó Családsegítő Szolgálat vezetője: Nincs kiegészítésem.

Kövér Mihály Csaba polgármester: Kérdés?

Antal Gábor képviselő: Az előterjesztés foglalkozik a jelzőrendszeres házi segítségnyújtással. 
Tavaly  összesen  negyvennyolc  esetben  történt  jelzőrendszeren  keresztül  segítségnyújtás. 
Bármikor  igénybe  lehet  venni  a  jelzőrendszert?  Ünnepnapokon  is,  vagy   pedig  csak 
munkaidőben?

Debreceni  Zsolt  képviselő:  Hány  tizenöt   és  tizennyolc  év  közötti  gyerek  van  jelenleg 
védelemben? Amennyiben tizenhat év lesz a tankötelezettség, hogyan fogja ezt befolyásolni?

Kövér  Mihály Csaba  polgármester:  Mi  várható  jövőre?  Van-e  valamiféle  szakmai  irány? 
Hogyan fogják ellátni a feladatot, állami vagy önkormányzati szinten, esetleg megyei szinten 
marad az ellátás?

Vinczéné  Gál   Anikó  Családsegítő  Szolgálat  vezetője:  Bármikor  hívható  a  gondozónő. 
ügyeleti rendszerben történik a segítségnyújtás. Most egy  gondozónő van. Riasztják is, akár 
éjszaka is. Erdei Józsefné az alkalmazott.  Úgy  szerettük volna, ha két gondozónő vállalta 
volna a feladatot, de a másik gondozónő ezt nem vállalta. Riasztáskor tizenöt percen belül a 
helyszínre  kell  érni.  Most  épp próbariasztás  volt,  és   öt  percen belül  a  helyszínen  volt  a 
gondozónő.  Jól  ellátja  a  feladatát.  Megbízási  díjjal  külön  vállalja  az  ügyeleti  rendszert. 
Vállalta, hogy amíg nem sikerül felvenni még egy gondozónőt, ellátja a másik ügyeletet is.

- Az iskolázási  támogatás  megvonását  vonta   magával  az  iskolai  hiányzás.   Látta  a 
törvényhozó, hogy nem sok értelme van ennek,  visszatartó ereje nincs, rengeteg plusz 
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feladatot jelent. Szerintem most sem leszünk jobb  helyzetben. Tizenhat éven felüli 
gyermek  esetében nem kell  majd  védelembe  vételi   javaslatot  tenni,  az  iskolázási 
támogatás pedig visszakerül az államhoz. Ennek sem lesz viszont visszatartó ereje. 

Kövér Mihály Csaba polgármester: A visszatartott iskolázási támogatásokat az eseti gondnok 
kezeli.

Vinczéné Gál  Anikó Családsegítő Szolgálat vezetője: Ez sem szerencsés megoldás. Az eseti 
gondnok eldöntheti, mire fordítja a pénzt. Eleve nagyon nehezen jutunk hozzá a pénzhez. Mi 
lesz jövőre? A legújabb verzió szerint összeolvad a családsegítő és a gyermekjóléti szolgálat. 
A szociális koncepció  megbukott.  Annyi  maradt belőle, hogy a szociális  szakembereket 
majd beviszik a központba. Napi jelentési kötelezettség van. Az, hogy erre miért van szükség, 
azt senki nem tudja.

Kövér Mihály Csaba polgármester: Kérdezők elfogadják-e a választ?

Kérdezők a  válaszadást elfogadják.

Kövér Mihály Csaba polgármester: Hozzászólás?

Debreceni Zsolt képviselő: Voltam eseti gondnok, tudom, mivel jár ez a feladat. Megalázó az 
ügyintéző részére is. A védelembe vételt  azért kérdeztem, mivel tizenhat éves kor felett nem 
lesz majd kötelező iskolába járni.

Kövér Mihály Csaba polgármester: A Családsegítő Szolgálat vezetője szakmailag felkészült. 
Probléma nincs,  gond esetén  lehet  őt  keresni.  Köszönöm a  munkájukat,  ami   nem hálás 
feladat,  sok esetben van konfrontáció. Elfogadásra javaslom a beszámolót.

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozza:

24/2012. (III. 26.) kt. ÖNKORMÁNYZATI
HATÁROZAT

Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete:

a  Mikrotérségi  Családsegítő  és  Gyermekjóléti  Szolgálat  2011.  évi 
szakmai  munkájáról  szóló  beszámolóját  az  elhangzott  kérdésekkel,  a 
kérdésekre adott válaszokkal elfogadja.

Felelős:  --
Határidő: --

3. NAPIREND
(A tájékoztató a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.)

Kövér Mihály Csaba polgármester: Van-e kiegészítés a tájékoztatóhoz?

Gyarmati Lajosné Polgárőr Egyesület vezetője: Nincs kiegészítésem.
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Kövér Mihály Csaba polgármester: Kérdés van-e? (Kérdés nem hangzott el.) Hagyományosan 
jó kapcsolatunk van a polgárőrséggel. Hozzászólás?

Debreceni  Zsolt  képviselő:  Szeretnénk megköszönni  a polgárőr  bálba szóló  meghívást,  és 
köszönjük a polgárőr egyesület munkáját.

Balázs László jegyző: Azoknak a szervezeteknek, akiknek az önkormányzat támogatást nyújt, 
pénzügyi  beszámolót  kell  készíteniük  felénk.  Kérnénk ezt  a  beszámolót  a  hivatal  részére 
megküldeni.

Gyarmati Lajosné Polgárőr Egyesület vezetője: A beszámolót el fogom készíteni.

Kövér  Mihály  Csaba  polgármester:  A  település  nevében  megköszönöm  a  polgárőrség 
munkáját. Szabadidejükben, önkéntesen látják el ezt a munkát. A Naplóban épp ma jelent meg 
arról egy cikk, hogy hány órát szolgáltak a hajdú-bihar megyei polgárőrök, és mennyibe került 
volna ha ezt a munkát a rendőrség látta volna el.

Gyarmati Lajosné Polgárőr Egyesület vezetője: Megköszönöm az önkormányzat támogtását, 
és ha bármiben tudunk segíteni, értesítsenek bennünket! Sok változás várható a polgárőrség 
életében is egyébként.

Kövér Mihály Csaba polgármester: Elfogadásra javaslom a tájékoztatót.

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozza:

25/2012. (III. 26.) kt. ÖNKORMÁNYZATI
HATÁROZAT

Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete:

Nyírmártonfalva  Polgárőr  Egyesület  2011.  évben  végzett  munkájáról 
szóló  tájékoztatóját  elfogadja,  a  Polgárőr  Egyesület  munkájáért 
köszönetét és elismerését fejezi ki.

Felelős: ---
Határidő: --

4. KÜLÖNFÉLÉK

A) ÁMK Általános Iskola helyiségeire vonatkozó bérleti díjak meghatározása
(Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.)

Kövér Mihály Csaba polgármester: Kérdés  van-e?  Egyébként ez csak egy javaslat a bérleti 
díjakra,  ettől  a  testület  eltérhet.  Amennyiben  viszont  valahol  hozzányúlunk,  az 
előterjesztésben  szereplő  összes  díjhoz  hozzá  kell  nyúlni,  mivel  arányosítás  szerint 
szerepelnek a díjak a javaslatban.

Balázs László jegyző: Figyelembe vettük például azt is, hogy ha a termet este vennék igénybe, 
kell  egy  alkalmazott,  vannak  infrastrukturális  díjak,  stb.  Amennyiben  hétvégén  veszik 
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igénybe, akkor főleg szükség van egy alkalmazottra. Előterjesztésre került  külön helyi és nem 
helyi lakosok általi  igénybe vételre szóló díj is.

Madarászné  Mindig  Erzsébet  képviselő:  Részletesen  ki  van  dolgozva  a  javaslat,  nincs 
hozzászólásom. Az igénynek megfelel.

Kövér Attila képviselő: Lesz egy személy, aki ezt majd rendezi? Pl., hogy hány fő érkezik, 
stb?

Balázs László jegyző: A díjakat az ÁMK igazgatója érvényesíti.  A szerződést is  az ÁMK 
igazgatója készíti el, ő szedi be a díjat. Szükség van egy személyre, aki figyeli leltár szerint az 
eszközöket is.

Debreceni Zsolt képviselő: Mikortól lép hatályba a határozat?

Kövér Mihály Csaba polgármester: Április 1-jétől.

Debreceni Zsolt képviselő: Következetesen be lesz tartva?

Kövér Mihály Csaba polgármester: Igen. Bérleti szerződést kell kötni, számlát kell kiállítani, 
stb.

Balázs László jegyző: Úgy, mint a Művelődési Ház bérbe adása esetén is.

Kövér Mihály Csaba polgármester: Hozzászólás?

Szakály Zsolt képviselő: Amennyiben pl. helyi lakosok osztálytalálkozót szerveznek, akkor az 
ebédlőt is használják. Azt valamilyen módon szabályozni lehetne, vagy ilyen esetben   egyedi 
döntést hozhatnánk, hogy kinek lesz erről majd joga dönteni. Az ebédlő bérleti díját magasnak 
tartom.

Kövér Mihály Csaba polgármester: Osztálytalálkozóra ingyen is odaadhatnánk az ebédlőt.

Balázs László jegyző: A határozat B) pontjában feltüntethetjük, hogy osztálytalálkozó esetén 
az ebédlőt ingyenesen biztosítjuk.

Kövér  Mihály  Csaba  polgármester:  Tehát  ezzel  a  kiegészítéssel  javaslom  elfogadni  a 
határozati  javaslatot.  A  határozati  javaslat  B)  pontja  szerint  tehát  osztálytalálkozó  esetén 
ingyenesen biztosítja az ebédlő használatát.

26/2012. (III. 26.) kt. ÖNKORMÁNYZATI
HATÁROZAT

Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete:

A) az  Általános  Művelődési  Központ  helyiségeire  vonatkozó,  ezen 
előterjesztéshez mellékelt, kimutatásba foglalt bérleti díjakat 2012. 
április 01. napjától elfogadja. Felhívja az ÁMK igazgatóját, hogy a 
díjakat a bérbe adás során érvényesítse.
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B) Az  ÁMK  ebédlő  használatát  osztálytalálkozó  megtartására 
ingyenesen biztosítja.

Felhívja  az  áMK  igazgatóját,  hogy  a  díjakat  a  bérbe  adás  során 
érvényesítse.

Felelős: Kövér Mihály Csaba pm., Kissné Sándor Noémi ÁMK ig.
Hi. 2012. ápr. 01. és folyamatos

B) Maczó Attila részre önkormányzati tulajdonú ingatlan bérbe adása
(Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.)

Kövér  Mihály  Csaba  polgármester:  Jegyző  úr  megkereste  a  haszonélvezeti  jogot  élvező 
személyt, aki nyilatkozott. A lakás komfort nélküli, víz az udvaron van, berendezés nincs.

Madarászné Mindig Erzsébet képviselő: Hány négyzetméter a lakás?

Balázs László jegyző: Kb. nyolcvan négyzetméter. Két szoba, középen egy konyha. Elég rossz 
állapotban van az ingatlan.

Antal  Gábor  képviselő:  Hogyan került  ez  az  ingatlan  önkormányzati  tulajdonba?  Kinek a 
lakásában lakik most a kérelmező? Miért kötöttünk ki hat hónapos felmondási időt, nem lenne 
elég az egy-két hónap?

Balázs László jegyző: Az ingatlan két évvel ezelőtt  került  a tulajdonunkba. A tulajdonosa 
rendszeres  szociális  segélyben  részesült  kb.  negyven  évig.   A  feltétel  az  volt,  hogy  a 
tulajdonában  lévő  ingatlan  ezért  jelzálogjoggal  volt  terhelve  az  önkormányzat  javára.  A 
társtulajdonos, Nagy árpád a tulajdonjogot ránk ruházta, de haszonélvezeti jogot kért, arra az 
esetre, ha mégis vissza kellene térnie ide a szociális otthonból. Nagy  Árpád a bérbe adáshoz 
hozzájárult.  Maczó  Attila  a  valamikori  lakásotthon  lakója  volt,  itt  volt  óvodás  a 
nevelőotthonban. Most a Nagy tanyán lakik, a Filemon Mihály tulajdonában lévő ingatlanban. 
Jelenleg az önkormányzat közfoglalkoztatottja. Van egy élettársa, annak pedig két gyermeke. 
Jövedelmük kevés.  A hat hónap  felmondási  időt  azért  írtuk a határozati  javaslatba,  hogy 
legyen idejük másik lakást keresni, ha felmondanánk a szerződést.  A testület megállapíthat 
rövidebb felmondási időt is.

Kövér Mihály Csaba polgármester: Most is hónapok óta keresnek már albérletet.

Antal Gábor képviselő: Szerintem elég a két hónap felmondási idő.

Kövér Mihály Csaba polgármester: Kérdező elfogadja-e a választ?

Kérdező a válaszadást elfogadja.

Kövér  Mihály Csaba polgármester:  Nem kevés  a  hat  hónap felmondási  idő,  de egy ilyen 
család  esetében  nehéz  másik  albérletet  találni.  Ettől  függetlenül  szavaztatom a  két  hónap 
felmondási időre vonatkozó javaslatot. Ki ért vele egyet?
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A képviselő-testület 2 igen, 5 tartózkodás mellett a javaslatot elutasította.

Kövér  Mihály  Csaba  polgármester:  Elfogadja-e  a  képviselő-testület  az  eredeti  határozati 
javaslatot?

A képviselő-testület 4 igen szavazat, 3 tartózkodás mellett a következő határozatot hozza:

27/2012. (III. 26.) kt. ÖNKORMÁNYZATI
HATÁROZAT

Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete:

bérbe adja az önkormányzat tulajdonát képező, Nyírmártonfalva, Nagy 
t.  15.  sz.  alatti  komfortfokozat  nélküli,  tanya  megjelölésű  ingatlant 
Maczó  Attila,  Nagy  t.  5  sz.  alatti  lakosnak  határozatlan  időre,  hat 
hónapos felmondási idő kikötése mellett.

Felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés aláírására.

Felelős: Kövér Mihály Csaba polgármester
Határidő: 2012. április 05.

C)  Nyíradony-Vámospércs Önkéntes Tűzoltó Egyesület támogatása
(Szóbeli előterjesztés.)

Kövér Mihály Csaba polgármester: Megkeresést kaptunk az egyesülettől a támogatás ügyében. 
Nehéz anyagi körülmények között működik az egyesület. Riasztás után általában tizenöt perc 
alatt a helyszínen vannak. A testületet kérdezem, támogatja-e az egyesület működését?

Debreceni  Zsolt képviselő: Mindenképp támogatnunk kell az egyesületet. Úgy néz ki, hogy 
huszonkétmillió  forint  hiányzik a működésükhöz.  Tasó László országgyűlési  képviselő azt 
mondta, mindent meg fog tenni azért, hogy ez ne maradjon így. Beszéltem egy nyíradonyi 
tűzoltóval,  hatvanezer  forint  nettó  fizetése  van.  Jó   dolog,  ha  működik  egy ilyen  tűzoltó 
egyesület. Ők hamarabb a helyszínre érnek. Arról is szó volt, hogy a települések  dobják majd 
össze a működéshez a hiányzó összeget. Amennyiben mi most megelőlegezünk kétszázezer 
forintot,  és  utána  kiderül,  hogy mégis  pótolnunk  kell  a  működéshez  mondjuk  egymillió 
forintot,  akkor  mi  már  1.200.000  forintot  biztosítunk.  Egy biztos,  hogy a  finanszírozási 
rendszer átalakítása miatt  veszélyben van az egyesület működése. Utána kell  viszont járni, 
hogyan is alakul a helyzet ebben az évben. Úgy gondolom, ennek a finanszírozása a második 
félévben a nyakunkban fog maradni. Tehát járjunk előtt utána a dolgoknak!

Kövér Mihály Csaba polgármester:  Úgy gondolom, napoljuk el  a döntést,  és nézzük meg, 
hozzá kell-e tennünk a finanszírozáshoz, és mennyit. Egy-két hónap múlva visszatérünk erre a 
napirendre. Javaslom tehát a napirend elnapolását. Egyetért-e a testület?

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozza:

28/2012. (III. 26.) kt. ÖNKORMÁNYZATI
HATÁROZAT
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Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete:

Nyíradony-Vámospércs  Önkéntes  Köztestületi  Tűzoltó  Egyesület 
támogatására vonatkozó kérelem megtárgyalását elnapolja.

Megbízza  a  polgármestert,  hogy  az  egyesület  finanszírozásának 
ismeretében napirend tárgyalását terjessze a képviselő-testület elé.

Felelős: Kövér Mihály Csaba polgármester
Határidő: 2012. május 30.

D) KEOP szennyvízpályázat nem elszámolható költségek önerejéhez hitelígérvény beszerzése
(Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.)

Kövér  Mihály Csaba  polgármester:  Kizárólag  hitelígérvény formájában  tudjuk  a  fedezetet 
felmutatni  a  pályázathoz.  A  huszonegymillió  forint  az  úthelyreállítás  költsége.  Az  önerő 
fedezetét  kéri  az  Energia Hivatal.  Kérdés?  (Kérdés nem volt.)  Hozzászólás?  (Hozzászólás 
nem hangzott el.) Elfogadjuk-e a határozati javaslatot?

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozza:

29/2012. (III. 26.) kt. ÖNKORMÁNYZATI
HATÁROZAT

Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete:

a  Vámospércs  várossal  közösen  létesítendő  KEOP-
1.2./09*11*2011*0050  sz.  szennyvízberuházás   létesítésével 
kapcsolatos  pályázatban  szereplő,  de  el  nem  számolható 
úthelyreállítások  önerő  fedezetére  21.000.031  forint  biztosítására  a 
Főnix  Takarékszövetkezettől hitelígérvény kiadását kéri. 
A hitelre előre láthatóan a 2014-es évben lesz szükség.

A hitel  visszafizetésének fedezetéül  az önkormányzat  2014-2016. évi 
költségvetésében előirányzatot biztosít. Felhívja a polgármestert, hogy a 
hitelígérvény kiadása  ügyében a Takarékszövetkezetnél járjon el.

Felelős: Kövér Mihály Csaba polgármester
Határidő: 2012. március  31.

E) Nyírábrány Orvosi Ügyelet 2011. évi beszámolója
(A beszámoló a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.)

Kövér  Mihály  Csaba  polgármester:  A  beszámolóval  kapcsolatban  felmerülő  kérdéseket 
továbbítjuk a központi ügyelet felé. Van-e kérdés?
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Madarászné Mindig Erzsébet képviselő: A 2010. évihez képest a 2011. évi adatokban több a 
külföldi ellátottak száma. Ez a határátkelő miatt van?

Kövér Mihály Csaba polgármester: Valószínű.

Antal Gábor polgármester: Az ügyeletvezető orvosnak kellene készítenie a beszámolót, nem 
egy ápolónőnek. Nem tudjuk, ki ő, ki a vezető, ki a felelős? Derítsük ki! Szakmailag ki  a 
vezető, ki a felelős az ügyelet működéséért?

Kövér Mihály Csaba polgármester:  Írásban  utánajárunk  ennek.  Amennyiben nincs több 
hozzászólás, elfogadásra javaslom a beszámolót.

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozza:

30/2012. (III. 26.) kt. ÖNKORMÁNYZATI
HATÁROZAT

Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete:

a Nyírábrány Orvosi  Ügyelet 2011. évi  munkájáról szóló beszámolóját 
elfogadja.

Megbízza  a  polgármestert,  hogy  írásban  kérjen  információt  arra 
vonatkozóan, hogy mely személy felelős az ügyelet működéséért.

Felelős:  --
Határidő: --

EGYEBEK

Debreceni Zsolt képviselő: Jónás  Gáborék elhaláloztak. Mi a módja annak, hogy elszállítsák 
a rokonaik az ingatlanon található szemetet?

Kövér  Mihály  Csaba  polgármester:  Engem  már  kerestek  ezzel  kapcsolatban.  Mondtam, 
magántulajdonról van szó, az ingatlantulajdonos kötelessége a szemét elszállítása.

Debreceni Zsolt képviselő: Nézzük már meg, kié az a terület!

Balázs László jegyző: Utána fogunk járni.

Kövér Mihály Csaba polgármester: Megbízzuk a jegyzőt, hogy derítse fel a tulajdonosokat, és 
szólítsa fel őket a szemét elszállítására. 

-  Tájékoztatni szeretném a testületet, hogy a Cigány Nemzetiségi  Önkormányzat három 
tagja lemondott.

Balázs László jegyző: Új Nemzetiségi törvényt alkotott az Országgyűlés. rengeteg hatályba 
léptető rendelkezése van az  új törvénynek. Amennyiben nálunk négy jelöltnél több jelölt lett 
volna,  akkor  lehetett  volna  még  jelöltet  behívni.  Nem  volt  viszont  több  jelölt.  El  kell 
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számolniuk a vagyonnal, a Kormányhivatal ki fog jönni, jegyzőkönyv fog készülni. A HVB 
határozata  is  szükséges.  Az  iratokat  meg  kell  küldeni  a  Közigazgatási  és  Igazságügyi 
Minisztériumnak,  a  Kormányhivatalnak,  a  Területi  Választási  Bizottságnak  és  a  Magyar 
Államkincstárnak is. 

Más az ülésen nem hangzott el, a polgármester megköszöni a megjelenést, az ülést berekeszti.

k. m. f.

/:Kövér Mihály Csaba:/ /:Balázs László:/
       polgármester jegyző
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